
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Notat fra møde den 3. juni 2022 

  

Følgende punkter var oppe: 

 

1. Vanding (ved godt det ikke er aktuelt lige nu) 

2. Lugning 

3. Græsslåning 

4. Kantning af bede 

5. Manglende planter  

   

Pkt 1 og 2: Glennie skriver ud til alle med henvisning til vande- og lugehold. Uanset hvordan 

holdene bliver sammensat vil det være problematisk at finde en retfærdig fordeling, så alle må 

hjælpe alle.  

Bedene forventes at blive nemmere og nemmere at holde efterhånden som bunddækket lukker til, 

men samtidig forventes det, at der bliver flere og flere der ikke kan deltage i pasningsarbejdet. 

Glennie undersøger hvad det vil koste at holde vores område som det bliver nu, men af et eksternt 

firma. 

Der trænger til at blive skåret græskanter i løbet af sommeren. Glennie skriver ud. 

 

Pkt. 4: Udeudvalget besluttede at der skal lægges sten mellem græskanter og bede i 

midterområdet. Disse lægges  i lighed med dem der er lagt mellem bed og grus. Dog skal der 

blandes beton i jorden for at holde på stenene. Der er sten nok til græskanterne mellem grus og 

græs. De manglende sten kan vi måske hente gratis hvis nogle skal have dem fjernet. 

 

Pkt. 5: Der er blevet luget lidt for kraftigt i et af bedene til arbejdsdagen, så vi mangler ca. 3 planter. 

Vi regner dog med at fylde hullerne ud til efteråret ved at dele planter rundt omkring. 

 

Yderligere:  

A: Der skal vandes mod ukrudt på petanquepladsen. Vi må finde en dag? 

B: Der skal ansøges om en rødtjørnebusk til erstatning af den mosegrisene har taget. 

Glennie ansøger bestyrelsen så den kan leveres til efterårets arbejdsdag. 

C: Æbletræerne skal ”opstammes” så Jimmy kan komme til at slå græsset. Jonna klipper 

nogle af grenene. Resten venter til efterår/vinter. 

 

 

 

   


